
Nurzec-Stacja, dnia 30 grudnia 2019 r.

P R O T O K O Ł Nr IX/2019
z IX Sesji Rady Gminy Nurzec-Stacja, odbytej w dniu 30 grudnia 2019 r.

Obrady IX sesji Rady Gminy Nurzec-Stacja odbyły się w sali konferencyjnej Urzędu
Gminy w Nurcu-Stacji.

Obrady rozpoczęto o godz. 1000, a zakończono o godz.1220.

Rada liczy 15 radnych, obecnych na posiedzeniu sesji było 14 radnych.

Radni obecni:

1. Olesiński Zbigniew Mirosław            
2. Podbielski Zenon                                
3. Wojtkowski Wojciech                                                           
4. Pawłowski Roman                              
5. Szpański Jan                                        
6. Bartosiuk Mieczysław                         
7. Leoniuk Tomasz                                  
8. Grzyb Kamil                                       
9. Putko Aleksander                               
10. Jurczak Izabela Marzena   
11. Jaroszuk Anna                 
12. Olesiuk Jerzy  
13. Dubiński Aleksander    
14. Wakuluk Irena

Radni nieobecni:

1.Wiktoruk Grzegorz       
                         
/Listy obecności w załączeniu/          Zał. Nr 1.

Spoza Rady w sesji udział wzięli:

1/ Pan Piotr Jaszczuk – Wójt Gminy,
2/ Pan Krzysztof Staniszewski – Sekretarz Gminy,
3/ Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy,
4/ Pani Elżbieta Wierchow – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej
5/ Pani Irena Janoszuk – Kierownik Gminnego Ośrodka Upowszechniania Kultury
6/ Pan Robert Sobieszuk – Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego 
4/ Pracownicy Urzędu Gminy,
5/ Sołtysi.

Obradom  IX  sesji  Rady  Gminy  przewodniczył  Pan  Zenon  Podbielski  –
Przewodniczący Rady Gminy. 



Do punktu 1-go

Przewodniczący obrad otwierając obrady stwierdził, że na podstawie listy obecności w
sesji  uczestniczy  14  radnych,  co  stanowi  quorum,  przy  którym  może  obradować  i
podejmować uchwały Rada Gminy. 

Kontynuując otwarcie obrad poinformował, że protokół z VIII sesji wyłożony był do
wglądu radnych i obecnie znajduje się na sali obrad. Do chwili obecnej nie wpłynęły uwagi
do protokołu. Zapytał, czy są uwagi do protokołu z VIII sesji Rady Gminy?

Uwag do protokołu z VIII sesji Rady Gminy nie wniesiono.

W  związku  z  brakiem  uwag  do  protokołu  Przewodniczący  obrad  poddał  pod
głosowanie przyjęcie protokołu z VIII sesji Rady Gminy. 

W wyniku jawnego głosowania protokół z VIII sesji Rady Gminy Nurzec-Stacja został
przyjęty  jednogłośnie  14  głosami  za,  w głosowaniu  udział  brało  14  radnych.  (Protokół  z
głosowania w załączeniu)  Zał. Nr 2. 

Do punktu 2-go

W punkcie  tym  Przewodniczący  Rady  Gminy  Pan  Zenon  Podbielski  przedstawił
porządek obrad, a następnie zapytał, czy są uwagi do przedstawionego porządku obrad.

Uwag nie wniesiono. 

Do p. punktu 1-go:

             Przewodniczący Rady Gminy - Pan Zenon Podbielski wprowadził wniosek o zmianę
porządku obrad poprzez dodanie punktu dotyczącego załatwienia skargi na działalność Wójta
Gminy Nurzec-Stacja w punkt 4 podpunkt 15.

Do p. punktu 2-go:

             Przewodniczący Rady Gminy Pan Zenon Podbielski zapytał, czy są uwagi do
przedstawionego wniosku o zmianę porządku obrad.

             Uwag do przedstawionych zmian nie wniesiono.

             W związku z brakiem uwag Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie przyjęcie
porządku obrad po zmianach.

             W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 14 głosami za , w głosowaniu brało
udział 14 radnych przyjęto porządek obrad po zmianach.  
Porządek posiedzenia:
1. Otwarcie obrad i przyjęcie protokołu z VIII sesji Rady Gminy.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Sprawozdanie Wójta z pracy w okresie między sesjami w tym z wykonania uchwał Rady.
4. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawach:



1) Zmiany  uchwały  Nr  VI/45/2019  Rady  Gminy  Nurzec-Stacja  w  sprawie  udzielenia
pomocy finansowej Powiatowi Siemiatyckiemu.

2) Zmiany  uchwały  Nr  VII/51/2019  Rady  Gminy  Nurzec-Stacja  w  sprawie  udzielenia
pomocy finansowej Powiatowi Siemiatyckiemu.

3) Zmian w budżecie gminy na 2019 r.
4) Ustalenia  wykazu  wydatków  budżetu  Gminy  Nurzec-Stacja  niewygasających  z

upływem roku budżetowego 2019.
5) Uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy  Nurzec-Stacja  na  lata

2020-2028.
6) Uchwalenia budżetu gminy Nurzec-Stacja na rok 2020.
7) Ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Nurzec-Stacja.
8) Przyjęcia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy

Nurzec-Stacja.
9) Wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości stanowiącej własność Gminy

Nurzec-Stacja  na  rzecz  Województwa  Podlaskiego  –  Podlaskiego  Zarządu  Dróg
Wojewódzkich w Białymstoku.

10) Określenia  zasad  zawierania  kolejnych  umów  dzierżawy  lub  najmu  nieruchomości
gminnych.

11) Zawarcia  porozumienia  międzygminnego  w  sprawie  przekazania  Gminie  Mielnik
zadania publicznego w zakresie transportu zbiorowego.

12) Przyjęcia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów
Alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii na 2020 r.

13) Przyjęcia  „Programu  usuwania  wyrobów  zawierających  azbest  dla  Gminy
Nurzec-Stacja”.

14) Przyjęcie planu pracy Rady Gminy i komisji na 2020 r.
15) Załatwienia skargi na działalność Wójta Gminy Nurzec-Stacja.

5. Sprawy różne i wolne wnioski. 
6. Zamknięcie obrad.

(Protokół z głosowania w załączeniu) Zał. Nr 2.

Do punktu 3-go:

Sprawozdanie Wójta z pracy w okresie między sesjami w tym z wykonania uchwał
Rady przedstawił Pan Piotr Jaszczuk – Wójt Gminy.
(Informacja o realizacji uchwał w załączeniu)  Zał. Nr 3.

W okresie między sesjami realizowane były następujące zadania: 

-  Wszystkie  uchwały  podjęte  przez  Rade  Gminy  na  ostatniej  sesji  zostały  przesłane  do
organów kontrolnych, do chwili obecnej nie wniesiono do nich uwag i stały się one prawem
miejscowym.

- Złożone zostały cztery wnioski na rzecz dofinansowania dróg w miejscowości Zabłocie,
Siemichocze, Chanie-Chursy, Nurzec-Stacja ulica Akacjowa, Drzewna oraz Jana Pawlonki.
Otrzymaliśmy informacje  od  Pana Wojewody,  że  została  wykonana wstępna weryfikacja.
Wnioski zostały  przesłane do Ministerstwa w celu zaopiniowania i podpisania. Natomiast nie
określono jednoznacznie  która z  dróg jest  na liście  podstawowej,  a  która na rezerwowej.



Mamy nadzieję,  że za trzy,  cztery miesiące otrzymamy informację,  które drogi  otrzymają
dofinansowanie. 

-  Aktualnie  trwają prace projektowe związane z przystosowaniem wieży ciśnień na punkt
widokowy. Pani konserwator wydając swoje zalecenia określiła zakres prac i ograniczyła nasz
pierwotny punkt widzenia jak należy ją przystosować. Uznała, że zbiornik który znajduje się
w środku jest  bardzo istotnym elementem i nie  można go usunąć.  Dlatego też tworzymy
projekt, w którym musimy uwzględnić wszystkie zalecenia konserwatora.

- W dniu dzisiejszym na obecnej sali konferencyjnej o godzinie 13.00 odbędzie się spotkanie
z  przedstawicielami,  którzy  będą  opracowywać  wniosek  na  zakup  i  montaż  kolektorów
słonecznych i  instalacji  fotowoltaicznych dla  mieszkańców naszej  gminy.  Po przekazaniu
ankiet  mieszkańcom na  dzień  dzisiejszy  otrzymaliśmy 62 zgłoszenia.  Mamy nadzieję,  że
Gmina  otrzyma wsparcie finansowe. Realizacja projektu planowana jest na koniec 2020 roku
bądź początek 2021, gdyż czas rozpatrywania wniosków przez Urząd Marszałkowski trwa
przeważnie pół roku.

- Na dzień dzisiejszy mamy zakończone prace adaptacyjne pomieszczeń po Spółdzielni Kółek
Rolniczych.  Zostały  jeszcze  do  zrobienia  drobne  poprawki  oraz  prace  porządkowe.  W
najbliższym czasie  zostanie  przeniesiony Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej  oraz część
pracowników Urzędu Gminy.

- Chciałbym z tego miejsca stanowczo i zdecydowanie zaprzeczyć informacjom, które były
rozpowszechniane na terenie naszej gminy, że chciałem zlikwidować pocztę w Nurcu-Stacji.
Moją  intencją  było  przede  wszystkim  zaproponowanie  oddzielnego  wejścia.  Pracownicy
poczty podjęli  decyzję, że poczta będzie mieściła się  w tym samym miejscu tylko będzie
miała  oddzielne  wejście.  Została  spisana  umowa  i  w  niedługim  czasie  będziemy  to
realizować.

- Została przebudowana kotłownia po Spółdzielni Kółek Rolniczych, którą aktualnie opalamy
peletem. Z rozliczenia finansowego wynika, że występuje dość istotna różnica cenowa, czyli
zaoszczędziliśmy  na  przybudowie  tego  pieca  niż  poprzednio  byliśmy  obciążani  przez
Spółdzielnie. 

-  W między czasie  odbyły  się  przetargi  odnośnie  sprzedaży gruntu.  Sprzedaliśmy w tym
okresie dwie działki w Siemichoczach oraz w Zabłociu. Został również sprzedany samochód
strażacki, który był w OSP w Siemichoczach. 

- Na ostatniej sesji została złożona skarga na moją osobę odnośnie złego stanu odcinka drogi
w Wólce Nurzeckiej.  Udało nam się wynająć przedsiębiorstwo, które zaczęło wykonywać
prace  związane  z  odkrzaczaniem  wyżej  wymienionej  drogi.  Natomiast  pod  koniec  prac
została  wniesiona  skarga,  że  firma  przekroczyła  granice  nieruchomości.  Wniosek  został
zgłoszony na policje, a przedsiębiorstwo przerwało prace.
 
-  Po  raz  trzeci  ogłosiliśmy  przetarg  na  sprzedaż  drzew  w  miejscowości  Chanie-Chursy.
Nabywca został wyłoniony i w najbliższym czasie zostaną przeprowadzone prace wycinki
drzew, a droga zostanie uporządkowana. 



-  Na  chwile  obecną  nie  otrzymaliśmy żadnej  oferty  odnośnie  herbu  naszej  gminy,  która
spełniałaby kryteria ogłoszone w konkursie. Środki finansowe przeznaczone na tą realizację
zostały przesunięte na 2021 rok.

-  Zakończyła  się  sprawa  związana  z  świetlicą  w  Syczach,  gdyż  otrzymaliśmy  ponowne
odwołanie i na dzień dzisiejszy nie możemy prowadzić tam dalszych prac. 

- Na koniec roku chciałbym pokrótce przedstawić co najistotniejszego wydarzyło się w 2019
roku. Przede wszystkim otrzymaliśmy samochód strażacki, który był poważną  inwestycją na
którą  długo  czekaliśmy.  Mamy  nadzieje  że  na  początku  2020  roku  otrzymamy  drugi
samochód. Kolejnym ważnym wydarzeniem był remont Dworca PKP z przeznaczeniem na
bibliotekę. Następnie zostały zrealizowane dwa odcinki drogowe na terenie naszej Gminy jest
to droga w Klukowiczach oraz połączenie odcinka drogi między Żerczycami a Żurobicami. 

Do punktu 4-go:

Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawach:

Do p. punktu 1-go:

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr VI/45/2019 Rady Gminy Nurzec-Stacja w
sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Siemiatyckiemu przedstawiła Pani Maria
Szatyłowicz – Skarbnik Gminy.

Opinię  Komisji  Problemowo-Budżetowej,  Komisji  Skarg,  Wniosków i  Petycji  oraz
Komisji Rewizyjnej do projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr VI/45/2019 Rady Gminy
Nurzec-Stacja  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi  Siemiatyckiemu
przedstawił Pan Jan Szpański – Przewodniczący Komisji Problemowo-Budżetowej.
(opinia w załączeniu) Zał. Nr 4.

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

W  związku  z  brakiem  głosów  w  dyskusji  przewodniczący  obrad  poddał  pod
głosowanie projekt uchwały.

W wyniku  jawnego  głosowania  jednogłośnie  14  głosami  za,  w  głosowaniu  brało
udział 14 radnych, Rada przyjęła uchwałę zmieniającą uchwałę Nr VI/45/2019 Rady Gminy
Nurzec-Stacja  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi  Siemiatyckiemu.
(Protokół z głosowania w załączeniu)  Zał. Nr 2.

(Uchwała Nr IX/97/2019  w załączeniu).  Zał. Nr 5.
 
Do p. punktu 2-go:

            Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr VII/51/2019 Rady Gminy Nurzec-Stacja w
sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Siemiatyckiemu przedstawiła Pani Maria
Szatyłowicz – Skarbnik Gminy.

Opinię  Komisji  Problemowo-Budżetowej,  Komisji  Skarg,  Wniosków i  Petycji  oraz
Komisji Rewizyjnej do projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr VII/51/2019 Rady Gminy
Nurzec-Stacja  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi  Siemiatyckiemu
przedstawił Pan Jan Szpański – Przewodniczący Komisji Problemowo-Budżetowej.



(opinia w załączeniu) Zał. Nr 6.

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

W  związku  z  brakiem  głosów  w  dyskusji  przewodniczący  obrad  poddał  pod
głosowanie projekt uchwały.

W wyniku  jawnego  głosowania  jednogłośnie  14  głosami  za,  w  głosowaniu  brało
udział 14 radnych, Rada przyjęła uchwałę zmieniającą uchwałę Nr VII/51/2019 Rady Gminy
Nurzec-Stacja  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi  Siemiatyckiemu.
(Protokół z głosowania w załączeniu)  Zał. Nr 2.

(Uchwała Nr IX/98/2019  w załączeniu).  Zał. Nr 7.

Do p. punktu 3-go:

            Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 r przedstawiła Pani
Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy.

Opinię  Komisji  Problemowo-Budżetowej,  Komisji  Skarg,  Wniosków i  Petycji  oraz
Komisji  Rewizyjnej  do projektu  uchwały w sprawie zmian w budżecie  gminy na 2019 r
przedstawił Pan Jan Szpański – Przewodniczący Komisji Problemowo-Budżetowej.
(opinia w załączeniu) Zał. Nr 8.

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

W  związku  z  brakiem  głosów  w  dyskusji  przewodniczący  obrad  poddał  pod
głosowanie projekt uchwały.

W wyniku  jawnego  głosowania  jednogłośnie  14  głosami  za,  w  głosowaniu  brało
udział 14 radnych, Rada przyjęła uchwałę w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 r.
(Protokół z głosowania w załączeniu)  Zał. Nr 2.

(Uchwała Nr IX/99/2019  w załączeniu).  Zał. Nr 9.

Do p. punktu 4-go:

            Projekt uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków budżetu Gminy Nurzec-Stacja
niewygasających z upływem roku budżetowego 2019 przedstawiła Pani Maria Szatyłowicz –
Skarbnik Gminy.

Opinię  Komisji  Problemowo-Budżetowej,  Komisji  Skarg,  Wniosków i  Petycji  oraz
Komisji  Rewizyjnej  do projektu uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków budżetu
Gminy  Nurzec-Stacja niewygasających z upływem roku budżetowego 2019 przedstawił Pan
Jan Szpański – Przewodniczący Komisji Problemowo-Budżetowej.
(opinia w załączeniu) Zał. Nr 10.

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

W  związku  z  brakiem  głosów  w  dyskusji  przewodniczący  obrad  poddał  pod
głosowanie projekt uchwały.

W wyniku  jawnego  głosowania  jednogłośnie  14  głosami  za,  w  głosowaniu  brało
udział 14 radnych, Rada przyjęła uchwałę w sprawie ustalenia wykazu wydatków budżetu



Gminy  Nurzec-Stacja  niewygasających  z  upływem  roku  budżetowego  2019.  (Protokół  z
głosowania w załączeniu)  Zał. Nr 2.

(Uchwała Nr IX/100/2019  w załączeniu).  Zał. Nr 11.

Do p. punktu 5-go:

            Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Nurzec-Stacja na lata 2020-2028 przedstawiła Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy.

Opinię  Komisji  Problemowo-Budżetowej,  Komisji  Skarg,  Wniosków i  Petycji  oraz
Komisji  Rewizyjnej  do projektu  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy
Finansowej  Gminy  Nurzec-Stacja  na  lata  2020-2028  przedstawił  Pan  Jan  Szpański  –
Przewodniczący Komisji Problemowo-Budżetowej.
(opinia w załączeniu) Zał. Nr 12.

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

W  związku  z  brakiem  głosów  w  dyskusji  przewodniczący  obrad  poddał  pod
głosowanie projekt uchwały.

W wyniku  jawnego  głosowania  jednogłośnie  14  głosami  za,  w  głosowaniu  brało
udział  14  radnych,  Rada  przyjęła  uchwałę  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy
Finansowej Gminy Nurzec-Stacja na lata 2020-2028. (Protokół z głosowania w załączeniu)
Zał. Nr 2.

(Uchwała Nr IX/101/2019  w załączeniu).  Zał. Nr 13.

Do p. punktu 6-go:

            Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Nurzec-Stacja na rok 2020
przedstawiła Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy.

Opinię  Komisji  Problemowo-Budżetowej,  Komisji  Skarg,  Wniosków i  Petycji  oraz
Komisji Rewizyjnej do projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Nurzec-Stacja
na  rok  2020  przedstawił  Pan  Jan  Szpański  –  Przewodniczący  Komisji
Problemowo-Budżetowej.
(opinia w załączeniu) Zał. Nr 14.

Dyskusja: 

Radny Pan Jerzy Olesiuk – zapytał, jaka była najniższa cena ofertowa w zapytaniu cenowym
odnośnie   dokumentacji  projektowej  na remont wieży ciśnień oraz za jaką kwotę  została
przyjęta?  Pytanie dotyczy zapytania ofertowego na dokumentacje projektową wieży ciśnień.

Pan Piotr Jaszczuk - Wójt Gminy – poinformował, że dokumentację prowadzi Pani Iwona
Jadczuk, która za moment przedstawi dokumentacje przetargową.

Pani Iwona Jadczuk – poinformowała, że na ogłoszone zapytanie cenowe wpłynęły 4 oferty.
Pierwsza oferta na  kwotę brutto 46 740 zł, oferta druga 46 494 zł, oferta trzecia 116 850 zł,
oraz oferta czwarta na kwotę 36 900 zł. Postepowanie zostało unieważnione, a umowa została
podpisana z biurem projektowym Pana Wojciecha Żero na kwotę 34 999 zł.



Radny Pan  Aleksander  Putko  –  zapytał,  jaka  jest  szansa  otrzymania  kwoty  393 004 zł  z
dofinansowania zabytków? 

Pan  Piotr  Jaszczuk –  Wójt  Gminy –  poinformował,  że  nigdy  nie  ma pewności,  że  dany
wniosek  otrzyma  dofinansowanie.  Jeśli  nie  otrzymamy  środków  to  inwestycja  zostanie
niezrealizowana.  Będziemy  się  ubiegać  nie  tylko  o  środki  unijne,  ale  również  złożymy
wniosek na konkurs organizowany przez Urząd Marszałkowski na rzecz zabytków.

Radny Pan Jerzy Olesiuk – zapytał, jaka kwota była przeznaczona na tą dokumentacje? 

Pani  Iwona Jadczuk –  poinformowała,  że  35  tys.  zł  było  przeznaczone na dokumentację
projektową.

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

W  związku  z  brakiem  głosów  w  dyskusji  przewodniczący  obrad  poddał  pod
głosowanie projekt uchwały.

W  wyniku  jawnego  głosowania  10  głosami  za,  2  głosami  przeciw,  2  głosami
wstrzymującymi się, w głosowaniu brało udział 14 radnych, Rada przyjęła uchwałę w sprawie
uchwalenia budżetu gminy Nurzec-Stacja na lata 2020. (Protokół z głosowania w załączeniu)
Zał. Nr 2.

(Uchwała Nr IX/102/2019  w załączeniu).  Zał. Nr 15.

Do p. punktu 7-go:

           Projekt uchwały w sprawie ustalenia średniej  ceny jednostki paliwa w Gminie
Nurzec-Stacja przedstawiła Pani Wioletta Liana.

Opinię  Komisji  Problemowo-Budżetowej,  Komisji  Skarg,  Wniosków i  Petycji  oraz
Komisji Rewizyjnej do projektu uchwały w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki paliwa
w  Gminie  Nurzec-Stacja  przedstawił  Pan  Jan  Szpański  –  Przewodniczący  Komisji
Problemowo-Budżetowej.
(opinia w załączeniu) Zał. Nr 16.

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

W  związku  z  brakiem  głosów  w  dyskusji  przewodniczący  obrad  poddał  pod
głosowanie projekt uchwały.

W wyniku  jawnego  głosowania  13  głosami  za,  1  głosem  wstrzymującym  się,  w
głosowaniu brało udział 14 radnych, Rada przyjęła uchwałę w sprawie ustalenia średniej ceny
jednostki paliwa w Gminie Nurzec-Stacja.  (Protokół z głosowania w załączeniu)  Zał. Nr 2.

(Uchwała Nr IX/103/2019  w załączeniu).  Zał. Nr 17.

Do p. punktu 8-go:

            Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania
ścieków na terenie Gminy Nurzec-Stacja  przedstawił Pan Norbert Jadczuk.

Opinię  Komisji  Problemowo-Budżetowej,  Komisji  Skarg,  Wniosków i  Petycji  oraz
Komisji Rewizyjnej do projektu uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu dostarczania wody



i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Nurzec-Stacja  przedstawił Pan Jan Szpański –
Przewodniczący Komisji Problemowo-Budżetowej.
(opinia w załączeniu) Zał. Nr 18.

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

W  związku  z  brakiem  głosów  w  dyskusji  przewodniczący  obrad  poddał  pod
głosowanie projekt uchwały.

W wyniku  jawnego  głosowania  jednogłośnie  14  głosami  za,  w  głosowaniu  brało
udział  14  radnych,  Rada  przyjęła  uchwałę  w sprawie  przyjęcia  Regulaminu  dostarczania
wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Nurzec-Stacja.  (Protokół z głosowania w
załączeniu)  Zał. Nr 2.

(Uchwała Nr IX/104/2019  w załączeniu).  Zał. Nr 19.

Do p. punktu 9-go:

            Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości
stanowiącej  własność  Gminy  Nurzec-Stacja  na  rzecz  Województwa  Podlaskiego  –
Podlaskiego  Zarządu  Dróg  Wojewódzkich  w  Białymstoku   przedstawiła  Pani  Irena
Kowalewicz.

Opinię  Komisji  Problemowo-Budżetowej,  Komisji  Skarg,  Wniosków i  Petycji  oraz
Komisji  Rewizyjnej  do projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  dokonanie
darowizny nieruchomości stanowiącej własność Gminy Nurzec-Stacja na rzecz Województwa
Podlaskiego – Podlaskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich w Białymstoku przedstawił Pan Jan
Szpański – Przewodniczący Komisji Problemowo-Budżetowej.
(opinia w załączeniu) Zał. Nr 20.

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

W  związku  z  brakiem  głosów  w  dyskusji  przewodniczący  obrad  poddał  pod
głosowanie projekt uchwały.

W wyniku  jawnego  głosowania  jednogłośnie  14  głosami  za,  w  głosowaniu  brało
udział  14  radnych,  Rada  przyjęła  uchwałę  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  dokonanie
darowizny nieruchomości stanowiącej własność Gminy Nurzec-Stacja na rzecz Województwa
Podlaskiego  –  Podlaskiego  Zarządu  Dróg  Wojewódzkich  w  Białymstoku.  (Protokół  z
głosowania w załączeniu)  Zał. Nr 2.

(Uchwała Nr IX/105/2019  w załączeniu).  Zał. Nr 21.
   
Do p. punktu 10-go:

           Projekt uchwały w sprawie określenia zasad zawierania kolejnych umów dzierżawy
lub najmu nieruchomości gminnych  przedstawiła Pani Irena Kowalewicz.

Opinię  Komisji  Problemowo-Budżetowej,  Komisji  Skarg,  Wniosków i  Petycji  oraz
Komisji Rewizyjnej do projektu uchwały w sprawie określenia zasad zawierania kolejnych
umów  dzierżawy  lub  najmu  nieruchomości  gminnych  przedstawił  Pan  Jan  Szpański  –
Przewodniczący Komisji Problemowo-Budżetowej.
(opinia w załączeniu) Zał. Nr 22.



Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

W  związku  z  brakiem  głosów  w  dyskusji  przewodniczący  obrad  poddał  pod
głosowanie projekt uchwały.

W wyniku  jawnego  głosowania  jednogłośnie  14  głosami  za,  w  głosowaniu  brało
udział 14 radnych, Rada przyjęła uchwałę w sprawie określenia zasad zawierania kolejnych
umów dzierżawy lub najmu nieruchomości. (Protokół z głosowania w załączeniu)  Zał. Nr 2.

(Uchwała Nr IX/106/2019  w załączeniu).  Zał. Nr 23.
  
Przewodniczący  Rady  Gminy  Pan  Zenon  Podbielski  ogłosił  10  minutową  przerwę  w
obradach. 

Do p. punktu 11-go:

             Projekt uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego w sprawie
przekazania  Gminie  Mielnik  zadania  publicznego  w  zakresie  transportu  zbiorowego
przedstawił Pan Krzysztof Popławski.

Opinię  Komisji  Problemowo-Budżetowej,  Komisji  Skarg,  Wniosków i  Petycji  oraz
Komisji Rewizyjnej do projektu uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego
w  sprawie  przekazania  Gminie  Mielnik  zadania  publicznego  w  zakresie  transportu
zbiorowego  przedstawił  Pan  Jan  Szpański  –  Przewodniczący  Komisji
Problemowo-Budżetowej.
(opinia w załączeniu) Zał. Nr 24.

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

W  związku  z  brakiem  głosów  w  dyskusji  przewodniczący  obrad  poddał  pod
głosowanie projekt uchwały.

W wyniku  jawnego  głosowania  jednogłośnie  14  głosami  za,  w  głosowaniu  brało
udział  14  radnych,  Rada  przyjęła  uchwałę  w  sprawie  zawarcia  porozumienia
międzygminnego w sprawie  przekazania  Gminie  Mielnik zadania  publicznego w zakresie
transportu zbiorowego. (Protokół z głosowania w załączeniu)  Zał. Nr 2.

(Uchwała Nr IX/107/2019  w załączeniu).  Zał. Nr 25.

Do p. punktu 12-go:

            Projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i
Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  oraz  przeciwdziałania  narkomanii  na  2020  r.
przedstawiła Pani Elżbieta Wierchow – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej.

Opinię  Komisji  Problemowo-Budżetowej,  Komisji  Skarg,  Wniosków i  Petycji  oraz
Komisji  Rewizyjnej  do projektu  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Gminnego  Programu
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii
na 2020 r. przedstawił Pan Jan Szpański – Przewodniczący Komisji Problemowo-Budżetowej.
(opinia w załączeniu) Zał. Nr 26.

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

W  związku  z  brakiem  głosów  w  dyskusji  przewodniczący  obrad  poddał  pod
głosowanie projekt uchwały.



W wyniku  jawnego  głosowania  jednogłośnie  14  głosami  za,  w  głosowaniu  brało
udział  14  radnych,  Rada  przyjęła  uchwałę  w  sprawie  przyjęcia  Gminnego  Programu
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii
na 2020 r. (Protokół z głosowania w załączeniu)  Zał. Nr 2.

(Uchwała Nr IX/108/2019  w załączeniu).  Zał. Nr 27.
Do p. punktu 13-go:

            Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu usuwania wyrobów zawierających
azbest dla Gminy Nurzec-Stacja” przedstawiła Pani Iwona Jadczuk.

Opinię  Komisji  Problemowo-Budżetowej,  Komisji  Skarg,  Wniosków i  Petycji  oraz
Komisji Rewizyjnej do projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu usuwania wyrobów
zawierających  azbest  dla  Gminy  Nurzec-Stacja”  przedstawił  Pan  Jan  Szpański  –
Przewodniczący Komisji Problemowo-Budżetowej.
(opinia w załączeniu) Zał. Nr 28.

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

W  związku  z  brakiem  głosów  w  dyskusji  przewodniczący  obrad  poddał  pod
głosowanie projekt uchwały.

W wyniku  jawnego  głosowania  jednogłośnie  14  głosami  za,  w  głosowaniu  brało
udział 14 radnych, Rada przyjęła uchwałę w sprawie przyjęcia „Programu usuwania wyrobów
zawierających azbest dla Gminy Nurzec-Stacja”. 
(Protokół z głosowania w załączeniu)  Zał. Nr 2.

(Uchwała Nr IX/109/2019  w załączeniu).  Zał. Nr 29.

Do p. punktu 14-go:

             Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Gminy Nurzec-Stacja na 2020
rok przedstawił Pan Zenon Podbielski – Przewodniczący Rady Gminy.

Opinię  Komisji  Problemowo-Budżetowej,  Komisji  Skarg,  Wniosków i  Petycji  oraz
Komisji  Rewizyjnej  do projektu  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  planu  pracy  Rady  Gminy
Nurzec-Stacja  na  2020  rok  przedstawił  Pan  Jan  Szpański  –  Przewodniczący  Komisji
Problemowo-Budżetowej.
(opinia w załączeniu) Zał. Nr 30.

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

W  związku  z  brakiem  głosów  w  dyskusji  przewodniczący  obrad  poddał  pod
głosowanie projekt uchwały.

W wyniku  jawnego  głosowania  jednogłośnie  14  głosami  za,  w  głosowaniu  brało
udział  14 radnych,  Rada przyjęła  uchwałę  w sprawie  przyjęcia  planu pracy Rady Gminy
Nurzec-Stacja na 2020 rok. 
(Protokół z głosowania w załączeniu)  Zał. Nr 2.

(Uchwała Nr IX/110/2019  w załączeniu).  Zał. Nr 31.

Do p. punktu 15-go:



Skargę  na  działalność  Wójta  Gminy  Nurzec-Stacja  przedstawił  Pan  Kamil  Grzyb  -
Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji. 

Opinię  Komisji  Skarg,  Wniosków  i  Petycji  w  sprawie  przeprowadzonego
postepowania wyjaśniającego dotyczącego skargi na działalność Wójta Gminy Nurzec-Stacja,
w przedmiocie ignorowania zgłaszanych potrzeb i zagrożeń przez mieszkańców przedstawił
Pan Kamil Grzyb – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.
(opinia w załączeniu) Zał. Nr 32.

Uwag do opinii nie wniesiono.

W związku z brakiem głosów w dyskusji przewodniczący obrad przedstawił i poddał
pod głosowanie projekt uchwały w sprawie załatwienia skargi na działalność Wójta Gminy
Nurzec-Stacja.

W wyniku  jawnego  głosowania  11  głosami  za,  3  głosami  wstrzymującymi  się,  w
głosowaniu brało udział 14 radnych, Rada przyjęła uchwałę w sprawie załatwienia skargi na
działalność Wójta Gminy Nurzec-Stacja. 
(Protokół z głosowania w załączeniu)  Zał. Nr 2.

(Uchwała Nr IX/111/2019  w załączeniu).  Zał. Nr 33.



Do punktu 5-go:

Sprawy różne i wolne wnioski

Sołtys  Chanie-Chursy  –  zapytał,  dlaczego  nie  ma  reakcji  odnośnie  samochodów
rozjeżdżających drogi w miejscowości Chanie-Chursy?

Piotr  Jaszczuk – Wójt Gminy – poinformował,  że przedsiębiorca ma wydaną koncesję na
transport żwiru i posiada wyznaczoną jedną trasę po której ma się poruszać. Takie ustalenia są
zapisane  w  koncesji  na  użytkowanie.  Jeżeli  mieszkańcy  użyczają  swoją  posesję  na
garażowanie samochodów czy koparek to ja nie mam na to wpływu. 

Sołtys Chanie-Chursy – poinformował, że przedsiębiorca jeździ po wszystkich drogach.

Piotr Jaszczuk – Wójt Gminy – oznajmił, że jeszcze raz wystąpią z pismem do przedsiębiorcy
z informacją po których drogach ma prawo się poruszać. 

Radny Pan Jerzy Olesiuk – zapytał, o kwotę 37 tys. zł na modernizacje wieży zabytkowej,
skoro na projekt przeznaczyliśmy 35 tys. zł, czy nie doszło do pomyłki?  

Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy – wyjaśniła,  że  oprócz osoby która wykonuje
projekt potrzebne są między innymi mapy, które także kosztują. Dlatego z puli 37 tys. zł.
płacimy nie tylko dla projektanta, ale również za dodatkowe rzeczy potrzebne do opracowania
projektu. 

Radny Pan Jerzy Olesiuk – zapytał o naprawę oświetlenia ulicznego, ponieważ miesiąc temu
zgłosił do Urzędu Gminy o naprawę dwóch lamp w miejscowości Tymianka i nie otrzymał
odpowiedzi.  Czy  firma  odmawia  naprawy  jednego  zgłoszenia?  Czy  nie  powinniśmy  się
zastanowić nad jej zmianą?

Pan Krzysztof Popławski – wyjaśnił, że na terenie naszej Gminy mamy około 800 lamp z tego
10% to lampy ledowe, a pozostałe to lampy rtęciowe. Zazwyczaj są to zgłoszenia  o wymianę
żarówek rtęciowych, które pomału są wycofywane z produkcji. Zgłoszeń jest bardzo dużo, a
my staramy się na bieżąco informować firmę o zaistniałych problemach. Firma świadcząca
nam te usługi oddalona jest od naszej miejscowości o 100 km. Dlatego też chcielibyśmy, aby
nie  przyjeżdżała  do  jednego  zgłoszenia  i  jednej  lampy,  ponieważ  my  ponosimy  z  tym
związany koszt. Co roku wyłaniamy wykonawcę i zawieramy z nim umowę.

Pan Piotr Jaszczuk – Wójt Gminy – oznajmił, że prosił sołtysów, aby w swoich wnioskach
sołeckich  ujmowali  przede  wszystkim  wymianę  lamp.  Niektóre  miejscowości  w  100%
naprawiły  oświetlenie  uliczne  i  dlatego  też  musimy dążyć  do  tego,  aby  pozostałe  lampy
zostały wymienione jak najszybciej.  

Radny Pan Jerzy Olesiuk – zapytał, z jakiego działu zostały zaplanowane pieniądze na remont
pomieszczeń po Spółdzielni Kółek Rolniczych?

Pani  Maria  Szatyłowicz  –  Skarbnik  Gminy  –  poinformowała,  że  zaplanowane  pieniądze
znajdują  się  w  rozdziale  75023  paragraf  427  zakup  usług  remontowych  i  jest  to  dział
administracja publiczna Urzędy Gmin.



Radny  Pan  Aleksander  Putko  –  zapytał,  czy  jest  w  planach  wybudowanie  sanitariatu  w
centrum Nurca-Stacji? 

Pan Piotr Jaszczuk – Wójt Gminy – poinformował, że problem wynika z utrzymania czystości
w  sanitariatach.  Posiadamy  pomieszczenie  oraz  przygotowane  wyjście  pod  sanitariat  na
dworcu. Natomiast jedyną obawą jest zapewnienie porządku i codziennej czystości. Innym
rozwiązaniem mogłyby być toalety przenośne. Jeżeli jest taka potrzeba to przeznaczymy na to
środki z budżetu gminy.  

Przewodniczący Rady Pan Zenon Podbielski – poinformował, że wniosek rady sołeckiej wsi
Borysowszczyzna oraz  wniosek mieszkańców ulicy  szkolnej  Nurca-Stacji  kieruje  do  prac
Komisji  Skarg,  Wniosków  i  Petycji.  Następnie  odczytał  pismo  odnośnie  studni  w
Klukowiczach.

Pani  Maria  Szatyłowicz – Skarbnik Gminy – poinformowała,  że  od 1 stycznia opłaty  za
gospodarowanie odpadami komunalnymi dokonujemy na wyodrębniony rachunek. Proszę o
rozpowszechnienie informacji. 

Pan Piotr Jaszczuk – Wójt Gminy – podziękował za 2019 rok oraz złożył najserdeczniejsze
życzenia na nowy rok 2020. 

Do punktu 6-go:

Zamknięcie obrad.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Pan Zenon
Podbielski zamknął obrady IX sesji Rady Gminy.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała:                                                                       Przewodniczący Rady
Jowita Radzikowska                                                                      Zenon Podbielski
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